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35452 Heuchelheim 
PoBox 100951

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Graphite - SIC - Products

Hot Glass Handling   
During the production process of glass, wherever hot glass is handled, it comes into contact with components made of other materials. The operational
reliability and the properties of these materials are decisive for an efficient and trouble-free production as well as for an excellent finish on the glass
products.

This is why we manufacture such components out of carbon. Like no other material, carbon is suited for the applications in the glass industry, due to its
unique properties.

- Carbon prevents surface checking in the glass because of its significantly lower thermal conductivity, compared to that of metals.

- Carbon does not leave any discoloration on the glass parts, due to its excellent chemical resistance.

- Carbon allows for long lifetimes of the handling components as a result of its outstanding resistance to high temperatures and oxidation.

For parts exposed to extremely high mechanical loads, Schunk Materials offers carbon fiber-reinforced materials.  
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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